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В статье анализируются процедурные особенности конституционной реформы 2020 г. и ее влияние на 
изменение содержательного наполнения различных глав Конституции РФ. Не останавливаясь, за редким 
исключением, на конкретно-правовых и политико-философских аспектах предлагаемых изменений, автор 
анализирует наиболее значимые и дискуссионные вопросы нового порядка внесения конституционных по-
правок, новой роли Конституционного Суда РФ в данном процессе, а также целесообразности внесения со-
ответствующих изменений в конкретные главы Основного закона.
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The article analyzes the procedural features of the constitutional reform of 2020 and its impact on changing the 
content of various chapters of the Constitution of the Russian Federation. Without stopping, with rare exceptions, 
on the specific legal and political-philosophical aspects of the proposed changes, the author analyzes the most 
significant and debatable issues of the new procedure for introducing constitutional amendments, the new role of 
the Constitutional Court in this process, as well as the appropriateness of making appropriate changes to specific 
chapters of the Main law.
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